

Information for Farmers on the Goods and Services Tax.—Sessional Paper No. 342-787.

Information for Non-Profit Organizations on the Goods and Services Tax.—Sessional Paper No. 342-788.

Report of operations under the *Export and Import Permits Act* for the year 1989, pursuant to section 27 of the Act, Chapter E-19, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-789.

Report of the Canadian Institute for International Peace and Security for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to section 31 of the *Canadian Institute for International Peace and Security Act*, Chapter C-18, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-790.

Report of the Natural Sciences and Engineering Research Council, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 18(2) of the *Natural Sciences and Engineering Research Council Act*, Chapter N-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-791.

Report of the Army Benevolent Fund Board, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to section 13 of the *Army Benevolent Fund Board Act*, Chapter A-16, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 342-792.

Reports of Forestry Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-793.

Report of the Canadian Centre for Occupational Health and Safety, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 26(2) of the *Canadian Centre for Occupational Health and Safety Act*, Chapter C-13, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-794.

Report of the Harbourfront Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-795.

Report of the Canada Lands Company Limited and the Canada Lands Company (Le Vieux-Port de Québec) Inc., including their accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-11, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-796.

Guide à l'intention des agriculteurs concernant la taxe sur les produits et services.—Document parlementaire n° 342-787.

Guide à l'intention des organismes à but non lucratif concernant la taxe sur les produits et services.—Document parlementaire n° 342-788.

Rapport sur les activités découlant de la *Loi sur les licences d'exportation et d'importation* pour l'année 1989, conformément à l'article 27 de la Loi, chapitre E-19, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-789.

Rapport de l'Institut canadien pour la paix et la sécurité internationales, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 31 de la *Loi sur l'Institut canadien pour la paix et la sécurité mondiales*, chapitre C-18, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-790.

Rapport du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 18(2) de la *Loi sur le Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie*, chapitre N-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-791.

Rapport de la Commission du Fonds de bienfaisance de l'armée, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément à l'article 13 de la *Loi sur le Fonds de bienfaisance de l'armée*, chapitre A-16, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 342-792.

Rapports de Forêts Canada établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-793.

Rapport du Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 26(2) de la *Loi sur le Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail*, chapitre C-13, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-794.

Rapport de la Société Harbourfront, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-795.

Rapports de la Société immobilière du Canada Limitée et de la Société immobilière du Canada (Vieux-Port de Québec), y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 150(1) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, chapitre F-11, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-796.